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Szanowny Panie,  

Na zebraniu Stowarzyszenia Społeczno-Kulturalnego „Żerniki” podniesiona została sprawa 

lokalizacji Biblioteki na Osiedlu. Obecna siedziba nie spełnia oczekiwań mieszkańców, jest za 

ciasna i zaniedbana. Członkowie Stowarzyszenia zwracają się z prośbą o rozważenie zmiany 

tej lokalizacji i zwracają uwagę, że atrakcyjnym miejscem na bibliotekę osiedlową byłby lokal 

znajdujący się nad pocztą przy ul. Tarnogórskiej 31.  

Proszę o przedstawienie stanowiska w niniejszej sprawie. 

 

Z poważaniem  

       Kajetan Gornig 


